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Protokół nr LXIV/23 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 26 października 2023 roku o godz. 16:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Waldemar Czerwiński  

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Pazoła- Szymańska Ilona 

Dariusz Stachowiak 

Ewa Szczepaniak   

Bogumiła Woźniak 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz Gminy- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak  

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie- 

Daria Głuszek 

 Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie- Joanna Kuczyńska 

 Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie- Aneta 

Lewusz 

 p.o. Kierownika Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie- Aneta Lewusz 

 Dyrektor Przedszkola w Trzeboszu- Karolina Busza 

 Dyrektor Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie- Anna Busza- Noińska 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach- Anna Ratajczak 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie- 

Małgorzata Świątek  

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej- Paweł 

Dudziak  

 Radny Rady Powiatu Rawickiego- Wiesław Ceglarek  

 Mieszkańcy Gminy Bojanowo 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 16:02 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 11 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  
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Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad LXIV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o wprowadzenie do porządku obrad LXIV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu  

26 października 2023 roku projektu uchwały w sprawie: 

1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rawickiemu,  
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032,  
3) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie o wprowadzenie do porządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał.  

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad wnioskowanych 

projektów uchwał głosowało 11 radnych „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek obrad LXIV sesji Rady 

Miejskiej w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad LXIV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LXIII/23 z sesji, która odbyła się w dniu 28 września 2023 

roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bojanowie o złożonych 

oświadczeniach majątkowych radnych Rady Miejskiej w Bojanowie. 

7. Informacja Burmistrza Bojanowa o złożonych oświadczeniach majątkowych.  

8. Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie Gminy Bojanowo.  

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) utworzenia, zakresu i przedmiotu działania Klubu „Senior+” w Bojanowie, 

b) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

niezabudowanej położonej na terenie Gminy Bojanowo, 
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c) uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody dotyczących 

pomnika przyrody, 

d) ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej,  

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rawickiemu,  

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032, 

g) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.  

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr LXIII/23 z sesji, która odbyła się w dniu 28 września 

2023 roku. 

 

W związku z tym, że do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 28 września 2023 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 11 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności została przedstawiona informacja o wydanych zarządzeniach. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pytań do przedstawionych informacji nie było.  

 

Następnie Burmistrz Bojanowa poinformował radnych o złożonych oświadczeniach 

majątkowych kierowników podległych jednostek organizacyjnych oraz dyrektorów szkół  
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i przedszkoli. Pisemna informacja skierowana do Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 6 i 7 

do protokołu.  

Pismo z Urzędu Skarbowego stanowi odpowiednio załącznik nr 8, 9 i 10 do protokołu. Pytań 

do przedstawionej informacji nie było.  

 

Dot. pkt. 6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bojanowie o złożonych 

oświadczeniach majątkowych radnych Rady Miejskiej w Bojanowie.  

 

Realizując obowiązek ustawowy, Pan Jan Moryson przedstawił informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych radnych. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu.  

Pismo z Urzędu Skarbowego stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bojanowie o złożonych 

oświadczeniach majątkowych radnych Rady Miejskiej w Bojanowie.  

 

Niniejszy punkt został zrealizowany w punkcie: „5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach 

w okresie międzysesyjnym”. 

 

Dot. pkt. 8. Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie Gminy Bojanowo.  

 

Jako pierwsza głos zabrała Pani Anna Busza- Noińska- Dyrektor Przedszkola im. Misia 

Uszatka w Bojanowie, która poinformowała, że przedszkole w roku szkolnym 2022/2023 

funkcjonowało w trzech lokalizacjach: w budynku przy ul. Dąbrowskiego, ul. Lipowej  

i w Szkole Podstawowej w Gościejewicach. Na początek czerwca 2023 do przedszkola 

uczęszczało 114 dzieci. Dzieci do szkoły w Gościejewicach były dowożone autobusami 

szkolnymi. Przedszkolna kuchnia wydawała posiłki przy ul. Dąbrowskiego (śniadanie, obiad  

i podwieczorek). Dla dzieci przy ul. Lipowej dowożony był obiad z przedszkolnej kuchni, 

natomiast dzieciom w oddziale w Gościejewicach zapewniony był obiad w formie cateringu. 

Następnie została przedstawiona informacja odnośnie: 

- opłat za przedszkole,  

- prowadzonych zajęć, 

- prowadzonej pomocy psychologiczno- pedagogicznej,  

- zatrudnionych pracowników przedszkola w podziale na nauczycieli, pracowników 

administracji i obsługi, 

- doskonaleń zawodowych, 

- funkcjonowania przedszkola w czasie dyżuru wakacyjnego.  

Na zakończenie Pani Anna Busza- Noińska wyraziła słowa podziękowania w związku  

z przeniesieniem siedziby przedszkola z ul. Dąbrowskiego na ul. Drzymały: 

- pracownikom przedszkola za porządkowanie terenu wokół budynku przy ul. Drzymały  

i przenoszenia całego wyposażenia przedszkola z budynku przy ul. Dąbrowskiego do 

budynku przy ul. Drzymały, 

- Kołu Gospodyń Wiejskich z Goliny Wielkiej,  

- Kierownikowi Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Pani Anecie Lewusz i jej 

pracownikom,  

- Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Gościejewicach Pani Annie Ratajczak i jej 

pracownikom,  

- Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Bojanowie Pani Małgorzacie Świątek i panom 

woźnym,  

- Dyrektorowi Przedszkola w Trzeboszu Pani Karolinie Busza i jej pracownikom,  
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- pracownikom Urzędu Miejskiego- Pani Ewelinie Zmudzie, 

- Panu Burmistrzowi i Państwu radnym za dostrzeżenie potrzeby stworzenia nowej siedziby 

przedszkola. 

 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Pani Karolina Busza- Dyrektor Przedszkola w Trzeboszu poinformowała, że przedszkole 

funkcjonuje w liczbie pięciu oddziałów: dwa znajdują się w Trzeboszu (uczęszcza 35 dzieci), 

trzy- w Golinie Wielkiej (uczęszcza 54 przedszkolaków). Przedszkole opiera się na dzieciach 

do jezdnych- 53 dzieci, miejscowych dzieci z Trzebosza i Goliny Wielkiej jest 36. Oprócz 

zajęć obowiązkowych objętych podstawą programową odbywają się zajęcia z języka 

angielskiego, religii. Ponadto dzieci objęte są terapią logopedyczną, prowadzone są zajęcia 

korekcyjno- kompensacyjne oraz zajęcia rewalidacyjne dla jednego dziecka. Od stycznia 

2023 r. zatrudniony jest pedagog specjalny  na 5,5 godziny, nadal poszukiwany jest psycholog 

na taką samą ilość godzin.   

Następnie została przekazana informacja odnośnie: 

- etatów w przedszkolu,  

- stawki żywieniowej,  

- przebudowy instalacji centralnego ogrzewania w Trzeboszu,  

- stopni awansu zawodowego nauczycieli,  

- współpracy z rodzicami. 

Na zakończenie Pani Karolina Busza poinformowała, że podczas wakacji został 

zorganizowany dyżur wakacyjny dla dzieci z gminy Bojanowo w oddziale przedszkolnym  

w Golinie Wielkiej. Zapisanych było 35 przedszkolaków, jak się okazało w praktyce-  

w rzeczywistości funkcjonowała jedna grupa. Zostały wyrażone słowa podziękowania 

wszystkim za współpracę.  

 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Pani Anna Ratajczak- Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach 

poinformowała, że szkoła w roku szkolnym 2022/2023 liczyła osiem oddziałów, łącznie 68 

uczniów (w klasach I-III- 26 uczniów, w klasach IV-VIII- 42 osoby). Oprócz uczniów, którzy 

należą do obwodu szkoły, do szkoły uczęszczały osoby z Tarchalina, Golinki, Ponieca, 

Zaborowic, Bojanowa. Dzieci objęte były posiłkami- z obiadu korzystało 27 osób. Następnie 

została przekazana informacja odnośnie: 

- zatrudnienia z wyszczególnieniem na liczbę zatrudnionych nauczycieli, wykształcenie, 

awans zawodowy, liczbę studiujących nauczycieli, pracowników obsługowo- 

administracyjnych, 

- liczbie uczniów zakwalifikowanych do kształcenia specjalnego, 

- form pracy dydaktyczno- wychowawczej, 

- licznego udziału uczniów w konkursach,  

- udziału uczniów w programie „Program dla szkół”, „Bieg po zdrowie”, „Trzymaj formę”.  

Na zakończenie Pani Anna Ratajczak poinformowała, że w roku szkolnym 2022/2023  

w szkole nie były prowadzone żadne większe prace remontowe, baza szkoły jest bardzo 

dobrze wyposażona.  

   

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Pani Małgorzata Świątek- Dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego 

poinformowała, że w roku szkolnym 2022/2023 szkoła liczyła 477 uczniów, tj. 23 oddziały  
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(9 oddziałów w klasach I-III i 14 oddziałów w klasach IV-VIII). Kadra pedagogiczna  

w ubiegłym roku szkolnym to 48 nauczycieli (45 pełnozatrudnionych, 2 nauczycieli 

uzupełniało etat, 1 niepełnozatrudniony). Stopień awansu zawodowego: 35 nauczycieli 

dyplomowanych, 5 mianowanych, 8 początkujących. Następnie została przekazana 

informacja odnośnie: 

- zatrudnionych pracowników administracji, obsługi i innych z wyszczególnieniem liczby 

etatów,  

- organizacji dowożenia uczniów do szkół i przedszkoli, 

- prowadzeniu zajęć korekcyjno- kompensacyjnych, dydaktyczno- wyrównawczych, 

terapeutycznych, socjoterapeutycznych, logopedycznych, rewalidacji, 

- nie przeprowadzeniu dużych, ważniejszych remontów w szkole, 

- zakupie nowej tablicy wyników do sali gimnastycznej dzięki współpracy z Radą Rodziców,  

- prowadzeniu przez nauczycieli wielu zajęć pozalekcyjnych,  

- ważniejszych wydarzeń, uroczystości szkolnych i akcji,  

- prowadzeniu w szkole wielu zbiórek dla osób potrzebujących, 

- organizowania charytatywnego turnieju siatkówki i udziału w akcji „Podziel się kurtką, 

czapką i szalikiem” dzięki współpracy z Leszczyńskim Bankiem Żywności, 

- sukcesu uczniów w licznych zawodach sportowych oraz konkursach literackich  

i historycznych.  

Na zakończenie Pani Małgorzata Świątek poinformowała, że uczniowie korzystali z licznych 

wycieczek i szkoła otrzymała dofinansowanie do dwóch wyjazdów w ramach programu 

„Poznaj Polskę”.  

 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Pan Paweł Dudziak- Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie 

Wielkiej poinformował, że do szkoły uczęszczają uczniowie z Goliny Wielkiej, Wydartowa 

Drugiego, Gierłachowa, Golinki i Kawcza. Na dzień dzisiejszy w szkole uczy się 120 dzieci 

w klasach I-VII, brak jest klasy VIII. Liczba uczniów z poza obwodu wynosi 14 uczniów. 

Oprócz godzin podstawowych, ponad 100 godzin przeznaczonych jest na godziny dodatkowe, 

które wynikają m.in. z orzeczeń i opinii Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej. Sześcioro 

uczniów korzysta z obiadów cateringowych dowożonych do szkoły. Około siedemdziesięciu 

osób w klasach I-IV spożywa mleko, a od października dowożone są warzywa i owoce. 

Została przekazana informacja odnośnie stanu zatrudnienia.  

Następnie Dyrektor Szkoły udzielił odpowiedzi na zadane od ostatniego posiedzenia pytanie 

w zakresie drużyny harcerskiej- po dwuletniej przerwie spowodowanej nieobecnością 

opiekuna, od stycznia harcerstwo powróci do funkcjonowania w związku z powrotem 

opiekuna.  

Na zakończenie została przekazana informacja odnośnie działalności chóru szkolnego  

i wyjazdu chórzystów na Litwę.  

 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Pisemna informacja z Przedszkola Niepublicznego „Chatka Puchatka” w Bojanowie stanowi 

załącznik nr 18.  

 

Burmistrz Bojanowa wyraził słowa podziękowania dyrektorom za dobrze wykonaną pracę, 

dbałość o swoich wychowanków, uczniów, przedszkolaków. Zostały złożone życzenia 

osiągania sukcesów w dalszych latach, żeby placówki rozwijały się jeszcze bardziej.   
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W związku z tym, że pytań do przedstawionych informacji nie było, Przewodniczący Rady 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) utworzenia, zakresu i przedmiotu działania Klubu „Senior+” w Bojanowie,  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Joanna Kuczyńska celem przedstawienia projektu uchwały.  

Tytułem uzupełnienia Burmistrz Bojanowa poinformował, że jest to historyczny moment, 

szczególna uchwała. Na niniejszej sali wielokrotnie poruszana była kwestia stworzenia 

dodatkowej oferty dla seniorów z terenu gminy Bojanowo. Pomieszczenia są przygotowane  

w ramach projektu „Łączymy pokolenia”. Została skierowana prośba, aby rozpowszechniać 

informację, że w przyszłym roku będzie funkcjonował Klub Seniora. Seniorzy zostali 

zaproszeni, aby aktywizowali się, uczestniczyli w zajęciach proponowanych przez Klub 

Seniora. W ramach funkcjonowania Klubu będzie ogłoszony konkurs na Kierownika Klubu 

Seniora- osoby zainteresowane do objęcia stanowiska Kierownika, zapraszam do śledzenia 

stron internetowych. Seniorów będziemy informować o otwarciu Klubu.   

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 11 

głosami „za”.   

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr LXIV/442/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 października 2023 roku  

w sprawie utworzenia, zakresu i przedmiotu działania Klubu „Senior+” w Bojanowie stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) wyrażenia zgody a wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

niezabudowanej położonej na terenie Gminy Bojanowo,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Bojanowa.    

 

Pytań nie było. Pan Jan Moryson zarządził głosowanie. Uchwała została podjęta jednogłośnie 

11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr LXIV/443/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 października 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

niezabudowanej położonej na terenie Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu.  

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody dotyczących 

pomnika przyrody,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

O głos został poproszony Burmistrz Bojanowa.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr LXIV/444/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 października 2023 roku  

w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody dotyczących 

pomnika przyrody stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami 

„za”.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr LXIV/445/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 października 2023 r.  

w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rawickiemu,  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Patrycji Kubiak o zabranie głosu celem 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr LXIV/446/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 października 2023 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rawickiemu stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu.  

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przybliżenia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki. Autopoprawka 

została podjęta 11 głosami „za”.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka 

 

Po podjęciu autopoprawki przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta  

11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr LXIV/447/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 października 2023 r.  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032 

stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Patrycji Kubiak o zabranie głosu celem 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. Autopoprawka została podjęta 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak  
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NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok. Uchwała została podjęta 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr LXIV/448/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 października 2023 r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Dot. pkt. 11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Dot. pkt. 12. Wolne wnioski i informacje. 

 

O godz. 17:18 posiedzenie LXIV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie opuszcza Pan Dariusz 

Stachowiak.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie uchwałą o przyznawaniu stypendiów 

sportowych, Burmistrz sporządził listę kandydatów do stypendium oraz przedłożył Radzie 

Miejskiej w Bojanowie celem wydania opinii. Lista kandydatów do stypendium została 

przekazana w dniu dzisiejszym. O głos został poproszony Pan Krzysztof Kurpisz- Zastępca 

Burmistrza.  

 

Pan Krzysztof Kurpisz poinformował, że przed sesją została przekazana lista kandydatów do 

stypendiów wraz z ich osiągnięciami. Zgodnie z uchwałą Burmistrz sporządza listę  

i przedkłada ją Radzie Miejskiej w Bojanowie celem wydania opinii. Po otrzymaniu opinii, 

Burmistrz Bojanowa podejmuje ostateczną decyzję o przyznaniu stypendiów sportowych. 

Decyzję Burmistrz Bojanowa w przedmiocie przyznania stypendium doręcza wnioskodawcy 

w formie pisemnej i potem następuje upublicznienie, czyli wykaz stypendystów, ich 

osiągnięcia oraz wysokość przyznanego stypendium- podlega ogłoszeniu na stronie 

internetowej Gminy Bojanowo po uprawomocnieniu się decyzji. W uchwale został 

wprowadzony zapis dotyczący końcówki bieżącego roku- istnieje możliwość przyznania 
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stypendiów w przypadku zabezpieczenia odpowiednich środków w budżecie gminy.  

W bieżącym roku środki na zadania na sport pozostały w budżecie, w związku z tym 

niezwłocznie jak uchwała weszła w życie, poinformowaliśmy kluby, aby złożyły wnioski- 

stąd prośba o ich zaopiniowanie z takim zastrzeżeniem, że dopuszczaliśmy składanie 

wniosków na ostatnie dwa miesiące do 10 listopada. W dniu dzisiejszym przekazywana jest 

lista- zakładamy, że będzie ona już pełna, ale wstrzymamy się z ostateczną decyzją  

i wypłatami stypendium do 10 listopada. Gdyby zdarzyła się sytuacja, że jeszcze zostanie 

złożony jakiś wniosek, to ponownie będzie zgłaszana prośba na następnej sesji  

o zaopiniowanie listy. Jeżeli będzie to pełna lista, proponowani stypendyści nie będą czekać 

do końca listopada z wypłatą pierwszych stypendiów- środki zostaną wypłacone po 

dziesiątym. Najprostszą formą wydania opinii jest podjęcie uchwały do protokołu. 

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Przedłożona lista kandydatów do stypendium 

sportowego została pozytywnie zaopiniowana 10 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Bogumiła 

Woźniak  

 

NIEOBECNI: 5 

Beata Bura, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz 

Woźniczka 

 

Pan Jan Kubis wyraził w imieniu mieszkańców słowa podziękowania Burmistrzowi 

Bojanowa, pracownikowi Urzędu Miejskiego w Bojanowie oraz Kierownikowi Powiatowego 

Zarządu Dróg w Rawiczu za postawienie lustra przy wyjeździe z ul. Mylnej. 

 

Następnie głos zabrała Pani Bogumiła Woźniak, która poinformowała, że przed rozpoczęciem 

sesji otrzymała pismo od mieszkańców gminy z prośbą o złożenie zapytania w punkcie 

„Wolne głosy i wnioski” w celu uzyskania odpowiedzi na pytania. Pytanie dotyczyło 

Pensjonatu w Bojanowie- cyt.: „Czy Burmistrz Bojanowa powołał specjalną komisję, która 

składała się z kompetentnych osób, które posiadają wiedzę, umiejętności i potrafią 

przygotować konkretną analizę funkcjonowania placówki, a tym samym zarządzania nią? … 

Jeśli takowa komisja pracowała, uprzejmie prosimy o zaprezentowanie efektów jej pracy  

w czasie sesji Rady Miejskiej w dniu 26 października 2023”.   

Burmistrz Bojanowa poinformował, że pytanie może zostać skierowane również do radnych, 

ponieważ posiadają wiedzę, co się dzieje w sprawie Pensjonatu. Radna czytająca pytania 

mieszkańców uczestniczyła niejednokrotnie w spotkaniach w kwestii Pensjonatu, Rada 

otrzymała pismo z propozycją koncepcji. Ostatnie poniedziałkowe spotkanie było drugim, 

gdzie istniała możliwość dyskutowania na temat dwóch prezentowanych koncepcji. Na 

poniedziałkowym spotkaniu roboczym można było zobaczyć budynek „A” i budynek „B”. 

We wtorek została jednoznacznie wyrażona chęć dalszej pracy nad kwestią rozstrzygnięć 

koncepcyjnych Pensjonatu. Na zakończenie Pan Maciej Dubiel dodał, że jeżeli ktokolwiek 

zwróci się z prośbą o koncepcję, zostanie przekazana w trybie dostępu do informacji 

publicznej.   
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Tytułem uzupełnienia Pani Joanna Kuczyńska dodała, że na wtorkowym posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady zebrał się zespół w składzie osobowym Ewa Szczepaniak, Jarosław Bartkowiak 

i Renata Jagodzik, który będzie reprezentował Państwa radnych do prac przy koncepcji 

dalszego funkcjonowania Pensjonatu. Termin zostanie ustalony w porozumieniu z radnymi do 

dalszych prac.  

 

Po udzielonej odpowiedzi, Burmistrz Bojanowa poinformował, że w ramach VIII edycji 

Programu Inwestycji Strategicznych składane były trzy wnioski, które uzyskały akceptację. 

Są to wnioski w kwocie ponad 7,5 mln zł. Wnioski zostały złożone na: 

- odnawialne źródła energii wraz z wymianą oświetlenia ulicznego na energooszczędne,  

- budowę, przebudowę, remont dróg i ulic oraz chodników na terenie Gminy Bojanowo,  

- rewitalizację parku im. Kosynierów w Bojanowie.  

Poza wspomnianymi trzema wnioskami, pozytywnie zostały zaakceptowane wnioski na 

modernizację elewacji budynku na ul. Drzymały i rewitalizację miejscowości 

popegeerowskiej Sowiny. 

 

Pani Ewa Szczepaniak zabierając głos poinformowała, że również imiennie została 

poproszona o zadanie pytania. Pytanie cyt.: „W związku z tym, że Gmina Bojanowo musiała 

wspólnie z mieszkańcami Pensjonatu dołożyć ze swojego budżetu środki na opłacenie faktur 

za paliwo gazowe według zawyżonej taryfy, uprzejmie prosimy, aby Burmistrz Bojanowa 

odpowiedział w czasie obrad sesji Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu 26.10.2023- kto 

poniesie odpowiedzialność personalną za wyżej wymieniony stan? …”. 

Burmistrz Bojanowa poinformował, że temat od kilku miesięcy jest Państwu radnym 

notorycznie przypominany. Informujemy na jakim etapie prowadzone są czynności.  

W miesiącu wrześniu Pani Joanna Kuczyńska odpowiedziała, że sprawa jest w toku.  

Pani Joanna Kuczyńska poinformowała, że stosowne oświadczenie zostało złożone  

w terminie. W tym czasie mieszkańcy płacili składkę zgodną z obowiązującą taryfą. 

Postępowanie jest w toku, które obecnie przejął koordynator ds. negocjacji przy Prezesie 

Urzędu Regulacji Energetyki w Warszawie. Cały czas czekamy na rozwiązanie sprawy. Był 

wyznaczony czas 30 dni, zmieściliśmy się w terminie- dokumenty zostały wysłane.  

 

Pani Alina Broniarz poinformowała, że ma pytanie i prośbę od mieszkańców Gołaszyna- przy 

świetlicy wiejskiej w Gołaszynie na placu zabaw panuje bardzo duży nieporządek. Została 

skierowana prośba o wywiezienie i uprzątnięcie śmieci albo zwrócenie się do dzielnicowego 

o częstsze patrolowanie niniejszego miejsca z uwagi na panujący nieporządek na placu 

zabaw.  

Pan Maciej Dubiel poinformował, że jeżeli takie sygnały docierają- interweniujemy od razu. 

Sprawą zajmiemy się w dniu jutrzejszym.  

 

Pan Wiesław Ceglarek poinformował, że na LX sesji została wystosowana propozycja 

odnośnie wizytacji i przeglądu dróg, jaka jest wykonywana na odcinku Gołaszyn- 

Gościejewice. Zostało zaproponowane, żeby 29 w poniedziałek o godz. 13:00 w obecności 

Wicestarosty, Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu odbyła się wizytacja. 

Została wystosowana prośba, aby o godz. 11:00 w poniedziałek 29- przedzwonić do jego 

osoby celem upewnienia się, czy sytuacja nie uległa zmianie. Następnie radny powiatowy 

podziękował Burmistrzowi i radnym Rady Miejskiej w Bojanowie za wyrażenie zgody na 

przekazanie kwoty 13.500 zł powiatowi rawickiemu. Została wyrażona nadzieja, że 

współpraca będzie układa się w dalszym ciągu pomiędzy gminą a powiatem dla dobra 

mieszkańców.  
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Pani Renata Jagodzik zwróciła się z prośbą do radnego powiatowego w imieniu sołtysa 

Zaborowic o wykoszenie poboczy drogi między Zaborowicami a Czechnowem.  

 

Pan Jarosław Bartkowiak kierując słowa do rannego powiatowego, poinformował, że od 

ponad 10 lat mieszkańcy Goliny Wielkiej zwracają się z prośbą o dokończenie chodnika na 

długości 250 metrów. Została wystosowana prośba, żeby na koniec kadencji został wykonany 

projekt w przyszłym roku.  

Pan Wiesław Ceglarek poinformował, że projekt jest w planie na 2024 rok, czekamy za 

decyzją od Wojewody i środkami finansowymi.  

 

Pani Daria Głuszek zaprosiła na nadchodzące wydarzenia w Gminnym Centrum Kultury, 

Sportu, Turystyki i Rekreacji: 

- w najbliższą niedzielę komediowy spektakl „Nago w kisielu”, 

- 5 listopada koncert Krawczyk Show, 

- 4 listopada objazdowy festiwal sztuki dla najmłodszych „Sztuka szuka Malucha”, 

- obchody Narodowego Święta Niepodległości 11 Listopada.  

Na koniec została wystosowana prośba do radnych, sołtysów, samorządowców, dyrektorów, 

przedstawicieli jednostek o wspólny śpiew w formie kolędy na rozpoczęcie Jarmarku 

Bożonarodzeniowego, który planowany jest na dzień 3 grudnia.  

 

Więcej głosów nie było.  

 

Do pkt. 13. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył LXIV sesję o godzinie 17:44. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak      Jan Moryson 

 


